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Afhandeling motie ‘Buurtwinkels en dorpssupermarkten overeind houden in lastige tijden’ en 
vragen over ontwikkelingen supermarkt 2e Exloërmond

Geachte leden van de raad,
Met deze brief informeren wij u over de afhandeling van de door uw raad op 24 
november 2022 aangenomen motie ‘buurtwinkels en dorpssupermarkten 
overeind houden in lastige tijden’ (regnr. 101987-2022), ingediend door de 
fracties van Leefbaar Borger-Odoorn en PvdA. Daarnaast doen wij via deze weg 
verslag van de inspanningen van het college met betrekking tot het behoud van 
de dorpssupermarkt en aanverwante voorzieningen in 2e Exloërmond naar 
aanleiding van de door de PvdA en Leefbaar Borger-Odoorn gestelde 
mondelinge vragen in de raadsvergadering van 15 december 2022.

De afhandeling heeft enige tijd op zich heeft laten wachten omdat er sinds eind 
2022 sprake is van continu proces van activiteiten die we in de 
informatieverstrekking aan uw raad zoveel mogelijk wilden meenemen. 

Ontwikkelingen supermarkt 2e Exloërmond
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Naar aanleiding van de berichtgeving over de voorgenomen sluiting van de 
dorpssupermarkt in 2e Exloërmond hebben wij contact gezocht met de eigenaren 
van Attent Drent. Via Menso NV hebben wij ondersteuning geboden aan de 
betreffende ondernemers. Snel toenemende kosten, afnemende omzetten en 
gebrek aan perspectief hebben de ondernemers echter doen besluiten hun 
activiteiten te staken.

Gelukkig kunnen we ook positief nieuws melden. In februari jl. meldde 
winkelketen SPAR zich bij de gemeente. Men bleek goed op de hoogte van de 
lokale ontwikkelingen omdat SPAR jarenlang toeleverancier van Attent Drent 
was. SPAR is gespecialiseerd in kleine winkels onder andere in buitengebieden. 
Die positie wenst men te behouden maar de exploitaties worden steeds lastiger 
vanwege de eerdergenoemde ontwikkelingen. Daarom is het bedrijf naarstig op 
zoek naar alternatieven waaronder onbemande winkelformules. Met betrekking 
tot een dergelijke formule wordt momenteel geëxperimenteerd, waarbij ook 2e 
Exloërmond in beeld is. Om te toetsen of een dergelijke pilot kans van slagen 
heeft, wordt eerst vooronderzoek verricht. Het gaat hier om marktonderzoek. 
Hiervoor is aan de gemeente ondersteuning gevraagd. Wij hebben daarop in mei 
besloten om de helft van de kosten van dit onderzoek voor onze rekening te 
nemen. Mocht dit onderzoek positief uitvallen dan gaat er gekeken worden naar 
geschikte huisvestingsmogelijkheid, waarna een go/no-go-beslissing valt over 
de start van een pilot. De totale voorbereidingstijd om te komen tot een 
eventuele uitvoering van de pilot zal circa 9 maanden in beslag nemen.

De locatie van Attent Drent is inmiddels verkocht aan de even verderop gelegen 
dierenspeciaalzaak ’t Vossie. Het pand gaat worden verbouwd (en 
verduurzaamd) tot een ‘dierenwinkel-plus’. Naast het reguliere publiek wil men 
ook de toeristisch-recreatieve markt gaan aanspreken. Een mooi ontwikkeling 
die een nieuwe stroom aan bezoekers aan het dorp te weeg zal gaan brengen. 
Een doorstart van de buurtsuper - in welke vorm dan ook – lijkt geen optie te 
zijn. Hiervoor ontbreekt het aan ervaring maar vooral ook aan ruimte. Het 
agentschap van DHL zal wel worden gecontinueerd. 
Het afhaalpunt van de PostNL en een pinautomaat (Geldmaat) zijn inmiddels 
ondergebracht bij de plaatselijke onderneming Alons BV. 
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Afhandeling motie buurtwinkels/dorpssupermarkten
Bij zowel de P10 als de Vereniging van Drentse Gemeenten (VDG) hebben wij 
aandacht gevraagd voor de uitdagingen met betrekking tot het behoud van 
dorpssupermarkten en buurtwinkels in plattelandsgemeenten. We zien dat op 
verschillende plekken nieuwe concepten worden ontwikkeld nauw ingebed in de 
lokale situatie en vaak samen met marktpartijen. In P10-verband is besproken 
dat het goed is om ervaringen uit te wisselen door casussen te vergelijken en te 
bezien welke lessen we hieruit kunnen trekken voor een gesprek op Rijksniveau. 
Borger-Odoorn wil daarin het voortouw nemen. Resultaten zullen we delen 
binnen de P10 en de VDG zodat deze kennis in breder verband kan worden 
benut.

Indien zich substantiële vervolgontwikkelingen voordoen naar aanleiding van het 
voorgaande dan zullen wij u daarover vanzelfsprekend informeren.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Borger-Odoorn,
de secretaris, de burgemeester,

drs. K. Speekhout mr. J. Seton


